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第1條 為使本學程學生強化所學領域之實作與應用能力，以利學生於畢業時快速投入環境

及社會之永續發展相關工作，依據本校「學生專業實作能力檢核實施辦法」第二條

規定，訂定本學程之「學生專業實作能力檢核實施規定」（以下簡稱本規定）。 

Article 1 Competency assessments are designed to observe and strengthen student skills needed to 

engage in environmental and social sustainability initiatives upon graduation.   

第2條 學程自 106 學年度起入學之大學部日間學制學生，需於畢業前修畢至少一組實務

課程模組，以作為本學程學生之畢業之門檻。 

Article 2 Commencing with the 2017 academic year, IPSD students are required to fulfill at least 

one set of program practical course modules before graduation. 

第3條 本學程學生於畢業前一年尚未符合學程學生專業實作能力實施規定之畢業門檻者得

輔導其修畢至少一組實作課程模組，始得通過專業實做能力檢核。 

Article 3 IPSD students who have not met the requirements stated in IPSD student competencies 

assessment regulations one year prior to graduation need to complete at least one set of 

practical course modules before being able to take the professional competency test.  

第4條 本規定經學程事務會議、院務會議通過後公布實施，修正時亦同。 

Article 4 Any regulations and amendments will be announced after being passed by the IPSD 

Academic Affairs Committee as well as the International College of Practice and 

Education for the Environment Academic Affairs Committee. 

 


